
Z á p i s n i c a 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Svrčinovec, konaného 

 dňa 10. novembra 2021 o 15.30 hod v zasadačke obecného úradu vo Svrčinovci 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

Neprítomní – ospravedlnení: František Kotyra - PN 

     

 

R o k o v a n i e 

 

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo Svrčinovci otvorila a zároveň aj viedla starostka 

obce Mgr. Renáta Majchráková. V úvode privítala všetkých prítomných poslancov OZ, ako 

i ostatných prítomných. Konštatovala ďalej, ţe zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle Zákona 

č. 369/90 Z.z. o obecnom zriadení za všetkých bezpečnostných opatrení v súvislosti 

s COVID-19.  

 

     Z celkového počtu 11 poslancov, bolo prítomných celkom 10, na základe čoho je OZ 

uznášania schopné. 

 

     Do návrhovej komisie starostka určila Mgr. Moniku Strýčkovú ako predsedu a Mgr. 

Miladu Špilákovú a Annu Cyprichovú ako členov.  

 

     Za overovateľov zápisnice určila Tomáša Deja a Janku Dejovú – poslancov OZ. 

 

     Písaním zápisnice poverila p.  Danu Hajnošovú - pracovníčku obecného úradu. 

 

 

P r o g r a m 

 

/viď. pozvánka/ 

 

 

1. Správa HKO o plnení uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

 

     Správu HKO o plnení uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ vypracovala a 

predloţila poslancom HKO JUDr. Sandanusová. Materiál na toto rokovanie OZ bol dopredu 

poslancom zaslaný. 

     Prítomní poslanci jednohlasne Uznesením č. 77/2021 vzali na vedomie správu HKO 

o plnení uznesení /Mgr. Strýčková, Mgr. Špiláková, Dejová, Dej, Švancár, Poláček, 

Cyprichová, Ing. Čanecký, Kulla, Tomaščin/. 

 

 

2. Správa HKO o vykonaných kontrolách 

     Taktieţ aj správu o vykonaných kontrolách predniesla poslancom HKO JUDr. 

Sandanusová. Kontrolu vykonala na dodrţiavanie Zákona č. 138/1991 Z.z. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov a platných zásad hospodárenia obce pri prevodoch majetku 

uskutočnených v roku 2021. HKO vo svojej správe doporučuje v uzneseniach o prevode 

majetku obce explicitne uvádzať aký prevod sa schvaľuje, čo je predmetom prevodu, teda 

ktorá nehnuteľnosť, v prospech koho a za akú cenu.  
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     Prítomní poslanci jednohlasne Uznesením č. 78/2021 vzali na vedomie správu HKO 

o vykonanej kontrole /Mgr. Strýčková, Mgr. Špiláková, Dejová, Dej, Švancár, Poláček, 

Cyprichová, Ing. Čanecký, Kulla, Tomaščin/. 

 

 

3. Schválenie plánu zimnej údržby MK na zimné obdobie 2021/2022 

 

     Na minulom zasadnutí OZ bol tento bod preloţený na dnešné zasadnutie. Návrh plánu 

zimnej údrţby MK pripravil riaditeľ OPS p. Cyprich.  

starostka – uvádza, ţe momentálne sa končí obstarávanie nového traktora 

Ing. Čanecký – skonštatoval, ţe návrh plánu zimnej údrţby je iný ako po minulé roky 

Cyprich /riad. OPS/ - uvádza, ţe plán zimnej údrţby konzultoval s pracovníkmi – vodičmi 

a upravil ho tak, aby bol čo najefektívnejší a zároveň, aby keď vyrazia na odhŕňanie traktormi 

ráno o 03.00 hod, bolo o 06.00 – 07.00 všetko hotové.  

Ing. Čanecký – ako sa bude monitorovať sneţenie? 

Cyprich /riad. OPS/ - budeme sledovať predpovede SHMU a deň vopred sa dohodneme so 

šoférmi ako budú pracovať. V prípade potreby ho môţu občania kontaktovať napr. sms. 

Ing. Čanecký – ako to bude fungovať, keď uţ bude zakúpený tretí traktor? 

Cyprich /riad. OPS/ - odpovedal, ţe princíp odhŕňania sa zmení. Máme na OPS troch 

šoférov, ktorí môţu jazdiť na traktoroch.  

Tomaščin – skonštatoval, či by nebolo vhodné zakúpiť sypak namiesto radlíc a pluhov, ktoré 

uţ máme  

starostka – obecný podnik mal v porade uţ od jari pokyn, aby nezabudli zakúpiť potrebnú 

techniku, nakoľko financie nie sú problémom 

     Prítomní poslanci jednohlasne Uznesením č. 79/2021 schválili návrh plánu zimnej údrţby 

MK /Mgr. Strýčková, Mgr. Špiláková, Dejová, Dej, Švancár, Poláček, Cyprichová, Ing. 

Čanecký, Kulla, Tomaščin/. 

 

   

4. Schválenie návrhu VZN č. 2/2021 

 

     Návrh VZN č. 2/2021 o určení spádovej materskej školy v zriaďovateľskej pôsobnosti 

obce vypracovala p. Hajnošová. Vypracovanie bolo z dôvodu novelizácie Zákona č. 

245/2008 Z.z. o výchove a vzdelávaní a Zákona č. 273/2021 Z.z., ktorým sa mení a dopĺňa 

Zákon č. 245/2008 Z.z.. S účinnosťou od 01.01.2021 je pre kaţdé dieťa, ktoré dosiahlo 5 

rokov veku do 31.08., ktorý predchádza začiatku školského roka, od ktorého bude dieťa plniť 

povinnú školskú dochádzku v základnej škole, predprimárne vzdelávanie povinné.  

     Návrh bol vyvesený na úradnej tabuli k pripomienkovaniu 20.10.2021 po dobu 15 dní. 

Počas tejto doby neboli k návrhu podané ţiadne pripomienky. 

     Prítomní poslanci jednohlasne Uznesením č. 80/2021 schválili VZN č. 2/2021 /Mgr. 

Strýčková, Mgr. Špiláková, Dejová, Dej, Švancár, Poláček, Cyprichová, Ing. Čanecký, Kulla, 

Tomaščin/. 
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5. Schválenie návrhu Dodatku č. 2 k VZN č. 1/2019 

 

     Návrh Dodatku č. 2 k VZN č. 1/2019 o určení výšky finančných prostriedkov na 

financovanie originálnych kompetencií na úseku školstva vypracovala a poslancom predloţila 

p. Hajnošová. Vypracovanie návrhu uvedeného Dodatku bol z dôvodu, ţe v našej obci bola 

od 01.09.2021 zriadená Súkromná základná umelecká škola Svrčinovec 336, ktorej budeme 

z podielových daní od nového roku prispievať na mzdy a prevádzku.  

Poláček – koľko bude stáť obec financovanie tejto SZUŠ? 

starostka – SZUŠ je zaradená do siete štátnych škôl 

     Návrh Dodatku bol vyvesený na úradnej tabuli k pripomienkovaniu 20.10.2021 po dobu 15 

dní. Počas tejto doby neboli k návrhu podané ţiadne pripomienky. 

     Prítomní poslanci jednohlasne Uznesením č. 81/2021 schválili Dodatok č. 2 k VZN č. 

1/2019 /Mgr. Strýčková, Mgr. Špiláková, Dejová, Dej, Švancár, Poláček, Cyprichová, Ing. 

Čanecký, Kulla, Tomaščin/ 

 

     Pani starostka poţiadala prítomnú p. riaditeľku MŠ Petríkovú o priblíţenie výberu na 

voľné pracovné miesto učiteľky do MŠ, nakoľko kolujú reči, ţe novú p. učiteľku vybrala 

starostka a je to „jej človek“, voči čomu sa rázne ohradzuje. MŠ má svojho štatutára, t.j. p. 

riaditeľka a táto je samostatná vo všetkých rozhodovaniach. Ţiada preto o vysvetlenie týchto 

neoprávnených obvinení na jej osobu.  

Petríková /riad. MŠ/ - vysvetlila, ţe je v kompetencií riaditeľky MŠ výber nových učiteľov, 

ako aj určenie kritérií. Bydlisko uchádzačov nie je kritériom. Novú p. učiteľku si vyberala zo 

všetkých ţiadosti, ktoré sú doručené do MŠ, nielen z tých, ktoré prišli do vyhláseného 

výberového konania. Vyberala si sama s p. zástupkyňou na základe určených kritérií. 12 

ţiadateliek o prácu učiteľky v MŠ si zavolala na osobný pohovor, z toho sa 2 ospravedlnili 

a neprišli. Jedným z kritérií bolo, podľa školského výchovno-vzdelávacieho programu v MŠ – 

úcta detí k národným a regionálnym tradíciám a eviromentálna výchova – viesť detí k tvorbe 

a ochrane ŢP. Pri výbere novej p. učiteľky nebola nikým ovplyvnená, túto učiteľku si vybrala 

aj preto, lebo počas kalamity je dostupná a vie o 06.30 hod otvoriť MŠ. Vybrala si, myslí, ţe 

veľmi dobre. Ak príde nejaká sťaţnosť na p. učiteľku, budeme ju riešiť, ak to bude potrebné. 

Konzultačné hodiny sú v MŠ určené, nemá problém akúkoľvek vec vysvetliť osobne.  

     Starostka zobrala na vedomie vysvetlenie celej situácie. 

 

 

6. Úprava rozpočtu obce v roku 2021 

 

     Návrh úpravy rozpočtu obce predloţila ekonómka p. Zubričanová. Vo výdavkovej časti 

sa upravili – navýšili hlavne poloţky:  

- poštovné  

- materiál – úprava interiérového vybavenie na zariadenie výstavnej miestnosti, zakúpenie 

kontajnerov na obnosené šatstvo, oprava domu smútku, oplotenie MŠ 

- údrţba kotolne + zakúpenie nového kotla  

- sluţby – náklady na štiepkovanie, vypracovanie rozpočtov na park, oprava AB 200, TJ 

- zvýšenie príspevku na dopravu MHD 

- oprava miestnych komunikácií 

- právne sluţby – vysporiadanie podielov neznámych vlastníkov v MK v intraviláne obce 
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     Čo sa týka kapitálových výdavkov bola upravená suma na rekonštrukciu budovy AB 200, 

keďţe do konca tohto roka nebude realizovaná rekonštrukcia. 

starostka – tento rok sa robilo ešte odvodnenie nad ihriskom, parkovisko pred PZ. Na obecný 

úrad je potrebné zakúpiť nový kotol a taktieţ aj v AB 200 je potrebné urobiť väčšiu 

rekonštrukciu kotolne. Ďalej skonštatovala, ţe od nového roka idú energie cca o 150% hore. 

Mgr. Špiláková – má uţ obec víziu – projekt na nový cintorín?  

starostka – odpovedala, ţe ešte nemáme všetky pozemky na LV. Samozrejme, projekt je 

potrebný. Oslovila architekta na vypracovanie návrhu. V rozpočte na budúci rok bude 

vyčlenená suma za projekt. 

Kulla – môţe obec ovplyvniť výzor a rozmery pomníkov, aké môţu byť? Navrhoval by na 

novom cintoríne len náhrobné kamene a zeleň. 

starostka – nebolo by to asi vhodné. V projekte bude zakomponované kolumbárium, 

osvetlenie, oplotenie, chodníky, zeleň a iné veci. 

O 16.30 hod odišiel Ing. Čanecký. 

Tomaščin – skonštatoval, ţe je hanba, v akom stave je momentálne dom smútku – 

nedokončený ostal na „Dušičky“ 

Poláček – navrhuje umiestniť v dome smútku nejaký obraz a tým oţiviť tento priestor. Niečo 

by mohla navrhnúť a nakresliť p. Hanka Vršková. 

Petríková /riad. MŠ/ - skonštatovala, ţe oplotenie MŠ sa ešte dorába. Zatiaľ nie je hotové, 

ale bolo prisľúbené zo strany OPS, ţe na jar bude dokončené. 

     Prítomní poslanci jednohlasne Uznesením č. 82/2021 schválili predloţenú úpravu 

rozpočtu obce /Mgr. Strýčková, Mgr. Špiláková, Dejová, Dej, Švancár, Poláček, Cyprichová, 

Kulla, Tomaščin/ 

 

 

7. Došlé žiadosti 

 

- žiadosť ZŠ Svrčinovec o dofinancovanie ŠJ a ŠKD 

     ZŠ ţiada z dôvodu nedostatku finančných prostriedkov dofinancovanie ŠJ a ŠKD za 

mesiace september – december 2021 na mzdy a odvody zamestnancov vo výške ŠJ – 8 000,-- 

a ŠKD – 1 000,--. 

JUDr. Sandanusová /HKO/ - vysvetlila, ţe mzdové nároky zamestnancov musia byť 

vyplatené 

Zubričanová /ekonómka obce/ - uviedla, ţe poslanci by mali dať návrh, z akej poloţky 

rozpočtu obce by mali dofinancovať ŠJ a ŠKD, nielen schváliť navýšenie. Keďţe nebol návrh 

zo strany poslancov, uviedla, ţe niektoré poloţky v rozpočte obce pozniţuje a financie na 

dofinancovanie ŠJ a ŠKD nájde. Do budúcna by však bola rada, keby od poslancov prišli tieto 

návrhy. 

     Prítomní poslanci Uznesením č. 83/2021 schválili navýšenie príspevku ŠJ a ŠKD v roku 

2021 /za - Mgr. Strýčková, Mgr. Špiláková, Dejová, Dej, Švancár, Poláček, Cyprichová, 

Tomaščin, proti - Kulla/ 
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- žiadosť ZO SZZ Svrčinovec o finančné vysporiadanie sa organizácií za muštáreň 

     Starostka prečítala poslancom ţiadosť bývalého predsedu záhradkárov p. Krehlíka, ktorý 

ţiada finančné vysporiadanie sa organizácie za muštáreň. Vo svojej ţiadosti uvádza, ţe 

osobne mal veľkú zásluhu na tom, ţe vybavenie v muštárni bolo jeho hlavnou záleţitosťou, 

pretoţe v roku 2008 vlastnoručne vyrobil kompletný šrotovník, ktorý spoľahlivo pracuje 

doposiaľ. Po prepustení kompletnej muštárne obecnému úradu, bol ochotný 2x osobne ukázať 

pracovníkom obecného podniku technológiu prác.  

Kulla – uviedol, ţe na šrotovníku nepracoval len p. Krehlík. Pán Krehlík dal len motor. 

Všetok ostatný materiál dal on a robil sa uňho doma. Taktieţ robil generálku hydrauliky, 

rozvodové skrine a nič za to doteraz nechcel, robil to pre spolok záhradkárov. Pán Krehlík by 

sa mal zamyslieť na tým, čo vlastne chce. Nikoho sa nepýtal a sám ukončil činnosť 

záhradkárov. Mal zvolať Valnú hromadu a oficiálne ukončiť činnosť, prípadne ak by sa našiel 

niekto, kto by po ňom prevzal funkciu predsedu, spolok mohol ďalej pokračovať.  

starostka – skonštatovala, ţe podľa vyjadrenia p. Krehlíka je organizácia zrušená. Referent 

obecného úradu dostal za úlohu prešetriť vzniknutú situáciu. Zistilo sa, ţe členstvo je 

pozastavené. Oslovila bývalých členov organizácie, aby sa vrátili a pomohli túto organizáciu 

znova oţiviť. Máme zistené, ako máme opäť sfunkčniť organizáciu. Akonáhle nám to 

pandemická situácia umoţní, zvoláme Valnú hromadu, kde zvolíme nového predsedu. Týmto 

chce poďakovať za doterajšiu prácu bývalému vedeniu. Ďalej uviedla, ţe obec podala 

cezhraničný projekt na rekonštrukciu muštárne. V prípade, ţe nebudeme úspešní, financie na 

rekonštrukciu máme. Váţime si prácu záhradkárov a veríme, ţe spolok bude opäť fungovať. 

Tento rok muštoval obecný podnik prednostne našim občanom. Je to sluţba, preto 

neočakávame, ţe to bude zárobkovo výhodné. Vymuštovalo sa cca 2 500 litrov jablkovej 

šťavy. 

     Poslanci vzali na vedomie doručenú ţiadosť p. Krehlíka.  

 

 

8. Rôzne 

 

     Starostka oboznámila poslancov o návrhu zmluvy o bezodplatnom prevode vlastníckeho 

práva k pozemnej komunikácií. Novovybudovaná preloţka cesty I/11 tvoriaca súvislý úsek 

predmetnej cesty bola vybudovaná ako súčasť stavby „Diaľnica D3 Svrčinovec – Skalité“. 

     Prítomní poslanci jednohlasne Uznesením č. 84/2021 schválili uvedenú zmluvu uzavretú 

medzi Obcou Svrčinovec a SSC Bratislava /Mgr. Strýčková, Mgr. Špiláková, Dejová, Dej, 

Švancár, Poláček, Cyprichová, Kulla, Tomaščin/. 

 

     Ďalej starostka oboznámila poslancov o návrhu Dodatku k nájomnej zmluve a zmluve 

o budúcom zriadení vecného bremena /ďalej len „zmluva“/ medzi Obcou Svrčinovec a NDS, 

a.s. Bratislava. Dňa 05.05.2021 bola uzavretá zmluva. Predmetom nájmu boli pozemky 

v dočasnom zábere do 1 roka v k.ú. Svrčinovec, stavby „D3 Zelený most Svrčinovec – 

Ekodukt nad cestou I/11“. Nakoľko sa rozšíril spoluvlastnícky podiel k nehnuteľnosti, je 

potrebné doplniť tieto podiely Dodatkom k pôvodnej zmluve. 

     Prítomní poslanci jednohlasne Uznesením č. 85/2021 schválili zámer prenajať pozemky 

/Mgr. Strýčková, Mgr. Špiláková, Dejová, Dej, Švancár, Poláček, Cyprichová, Kulla, 

Tomaščin/. 
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     Ďalej starostka informovala poslancov: 

     Dala poslancom na vedomie Zmluvu o poskytnutí príspevku na úhradu nákladov 

dopravných sluţieb v MHD medzi Obcou Svrčinovec a ŢSK. ŢSK sa zaväzuje poskytnúť 

obci príspevok vo výške € 1 000,-- ročne na spoje MHD. 

 

     Uviedla ďalej, ţe v obci má záujem firma umiestniť „zásielkovňu“. Miesto si sami vybrali 

– pri hlavnej ceste – na rohu nášho budúceho parku. 

Poláček – súhlasí s umiestnením zásielkovne v našej obci 

starostka - podotkla, ţe najskôr musia poslanci, ak budú súhlasiť s umiestnením, schváliť 

zámer prenajať obecný pozemok a aţ potom samotné schválenie 

Kulla – navrhuje umiestniť zásielkovňu pri autobusovej zastávke 

starostka – navrhuje do decembrového OZ nech sa poslanci rozhodnú, kde by chceli a kde by 

bolo vhodnejšie zásielkovňu umiestniť 

Mgr. Špiláková – kedy sa začne s prácami na vybudovaní centra obce? 

starostka – uviedla, ţe momentálne je zverejnená výzva na verejné obstarávanie. Do konca 

júna 2022 musí byť park hotový a odovzdaný. 

 

Do bodu rôzne sa ešte zapojili poslanci: 

Tomaščin – ţiada o schválenie prenájmu garáţe v budove AB 200. Svoju ţiadosť odôvodňuje 

tým, ţe ako veliteľ DHZ sa potrebuje rýchle dostať do poţiarnej zbrojnice k zásahu. Uvedená 

garáţ je v blízkosti jeho rodinného domu a má ju záujem vyuţívať výlučne na parkovanie 

osobného motorového vozidla. 

     Prítomní poslanci jednohlasne Uznesením č. 86/2021 schválili zámer prenajať nebytové 

priestory v AB 200 zatiaľ na dobu určitú 1 rok /Mgr. Strýčková, Mgr. Špiláková, Dejová, Dej, 

Švancár, Poláček, Cyprichová, Kulla, Tomaščin/. 

 

Tomaščin – opýtal sa starostky, ako ďaleko je OPS v čistení priestorov mliekarne? 

starostka – odpovedala, ţe nevie, musí sa opýtať p. riaditeľa 

 

Poláček – pochválil zamestnancov OPS za rekonštrukciu verejného osvetlenia v obci. Urobili 

to sami, bez pomoci inej firmy. Je to super. 

 

Kulla – poukázal na nové rozrezané cesty v obci. Kto dovolil rezať nové cesty? Navrhuje 

vypracovať VZN, kde by boli ošetrené takéto veci, aby sa im do budúcna predchádzalo. 

Tomaščin – súhlasí s p. Kullom, je potrebné udeliť takým občanom pokuty 

starostka – uviedla, ţe stavebný úrad dal OPS zoznam, kde boli dané prekopové povolenia. 

OPS si pred zimnou údrţbou musí prejsť tieto miesta a skontrolovať, či sú dané do pôvodného 

stavu, ako boli pred prekopaním. Občania, ktorí prekopali cestu a nemali povolenie, budú 

riešení na stavebnom úrade.  

 

Tomaščin – opýtal sa či sa ozvali nájomníci z AB 200 ohľadom moţných výpovedí z nájmu, 

ako sme o tom hovorili na minulom OZ? 

starostka – odpovedala, ţe zatiaľ nie. Rozprávala sa iba s p. Kubalákom ohľadom moţnej 

výpovede, on sa však tomu bráni. Obecný právnik analyzuje nájomné zmluvy. Výpoveď 

z nájmu má byť prijatá uznesením OZ.  

Mgr. Špiláková – treba ho upozorniť, ţe na budúci rok sa bude budova zatepľovať a bude 

musieť zrušiť terasu 
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9. Prijatie uznesení a záver 
 

     Vzhľadom k tomu, ţe program rokovania obecného zastupiteľstva bol vyčerpaný, starostka 

poďakovala prítomným za ich účasť a zasadnutie OZ vyhlásila za právoplatne ukončené. Na 

tomto rokovaní OZ boli prijaté uznesenia č. 77/2021 aţ 86/2021, ktoré tvoria prílohu tejto 

zápisnice. 

Uznesenie č. 77/2021 

OZ berie na vedomie správu HKO o plnení uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

Uznesenie č. 78/2021 

OZ berie na vedomie správu HKO o vykonaných kontrolách. 

Uznesenie č. 79/2021 

OZ schvaľuje plán zimnej údrţby MK v obci na zimné obdobie 2021/2022. 

Uznesenie č. 80/2021 

OZ schvaľuje VZN č. 2/2021 o určení spádovej materskej školy v zriaďovateľskej pôsobnosti 

Obce Svrčinovec. 

Uznesenie č. 81/2021 

OZ schvaľuje Dodatok č. 2 k VZN č. 1/2019 o určení výšky finančných prostriedkov na 

financovanie originálnych kompetencií na úseku školstva. 

Uznesenie č. 82/2021 

OZ schvaľuje predloţenú úpravu rozpočtu obce v roku 2021. 

Uznesenie č. 83/2021 

OZ schvaľuje navýšenie príspevku ŠJ pri ZŠ Svrčinovec na mzdy a odvody zamestnancov vo 

výške €  8 000,--. 

OZ schvaľuje navýšenie príspevku ŠKD pri ZŠ Svrčinovec na mzdy a odvody zamestnancov 

vo výške €  1 000,--. 

Uznesenie č. 84/2021 

OZ schvaľuje Zmluvu o bezodplatnom prevode vlastníckeho práva k pozemnej komunikácií 

na parc. č. 4963/24 v k.ú. Svrčinovec, uzavretej medzi Obcou Svrčinovec a SR – zastúpenou 

Slovenskou správou ciest, 826 19  Bratislava – Miletičova 19. 

Uznesenie č. 85/2021 

OZ schvaľuje zámer prenajať pozemky, ktoré sú uvedené v prílohe č. 1 nájomcovi NDS, a.s. 

Bratislava – Dúbravská cesta 14. Prenájom pozemkov je na dobu určitú. Doba nájmu začína 

plynúť dňom nadobudnutia právoplatnosti stavebného povolenia a končí dňom ukončenia 

stavebných prác na predmetnej stavbe. Nájomné za 12 mesiacov je € 672,59  /slovom 

šesťstosedemdesiatdva eur a päťdesiatdeväť centov.  

Osobným zreteľom je verejný záujem stavba ,,D3 Zelený most Svrčinovec – Ekodukt nad 

cestou I/11“. 

Uznesenie č. 86/2021 

OZ schvaľuje zámer prenajať nehnuteľný majetok v k.ú. Svrčinovec, zapísaný na LV 1020, 

a to nebytové priestory č. 1/17 v polyfunkčnom dome so súp. číslom 200, postavenom na 

parc. C-KN č. 1887/1. Prenájom nebytových priestorov je na dobu určitú 1 rok. Nájomné je € 

12,--/m² za kalendárny rok. 
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Prípad hodný osobitného zreteľa je zdôvodnený skutočnosťou, ţe budúci nájomca p. Anton 

Tomaščin má trvalé bydlisko v Obci Svrčinovec, v bezprostrednej blízkosti nebytových 

priestorov a má záujem vyuţívať ich výlučne na parkovanie osobného motorového vozidla, 

pretoţe ako veliteľ DHZ sa musí v krátkom čase dostať do poţiarnej zbrojnice k zásahu. Pre 

Obec Svrčinovec sú uvedené nebytové priestory dočasne na iné účely nevyuţiteľné a iný 

spôsob naloţenia s týmto majetkom obce by bol neúčelný a nehospodárny. 

 

 

 

 

 

 

 

          Mgr. Renáta Majchráková 

                        starostka  

 

 

 

 

 

I. overovateľ:       II. overovateľ: 

Tomáš    D e j       Janka     D e j o v á 

 

 

 

 

Zapísala: Dana Hajnošová 


